

(قرار إداري)

إن عميد الكلية:

- وبناءً على الصلاحيات المخولة له.
- ويهدف تطوير الكلية والاستفادة من معارف وخبرات أعضاء هيئة التدريس فيها.
- وبناءً على ما تقتضيه مصلحة العمل.

(قرر ما يلي):

أولاً: إعادة تشكيل لجنة البحوث والنشر في قسم التمريض بكلية العلوم الطبية التطبيقية كما يلي:-

شطر الطالبات		شطر الطلاب	
نائباً للرئيس	د. ايدا سريانو	رئيساً	د. محمود دياب
عضواً	د. اناليتا جوائزالس	عضواً	د. مظهر محيي الدين
عضواً	د. بليسدا لاجانو	عضواً	أ. ادجار مانود
عضواً	د. معيضة الغامدي	عضواً	أ. علاء الدين
			العلاج الطبيعي
		عضواً	د. علي بنى احمد

ثانياً: تقوم اللجنة بالمهام التالية:

1. وضع خطط قصيرة المدى (سنوية) وبعيدة المدى (3-5 سنوات) للبحوث والنشر في القسم.
 2. تنسيق جميع الخطط والمشاريع البحثية للقسم مع عمادة البحث العلمي والمراكز البحثية في الجامعة.
 3. تقييم أبحاث القسم قبل رفعها إلى عمادة البحث العلمي في الجامعة.
 4. متابعة تنفيذ البنود المكلفة بها اللجنة والواردة في الخطة الاستراتيجية.
- ثالثاً: تعتمد محاضر اللجنة من رئيس اللجنة.
- رابعاً: ترفع محاضر وتقارير اللجنة إلى رئيس القسم بصورة دورية (كل شهر).

عميد كلية العلوم الطبية التطبيقية

د. فيصل بن محمد أبو ظهير

ص/ للصادر العام
ص/ ملف القرارات الداخلية
ص/ رئيس قسم التمريض
ص/ لكل عضول اللجنة



(Administrative Decision)

The Dean:

- based on his authorities,
- in order to develop the faculty and make best use of the knowledge and expertise of the faculty members,
- and based on work needs.

(Decided on the following):

- I. to re-form the **Research and Publication Committee (RPC)** in the Department of Nursing , Faculty of Applied Medical Science as follows:

Male Division		Female Division	
Dr. Mahmoud Diab	Chairman	Dr. Aida soriano	Vice-Chair
Dr. Mathar Mohideen	Member	Dr. Analita Gonzales	Member
Mr. Edgar Manood	Member	Dr. Blesilda liaguno	Member
Mr. Aladeen Aloubani	Member	Dr. Maida Algamdi	Member
Physical Therapy			
Dr. Ali Bani Ahmed	Member		

II. The committee is to perform the following duties:

- Place short term (annual) and long term(3-5 years) plans for research and publication in the department.
- Coordinate all plans and research projects of the department with the deanship of scientific research and research center in the university.
- Emplace a mechanism for evaluating department research prior to raising them to the deanship of scientific research in coordination with Specialists in the field.
- Follow-up the completion of assigned tasks in the strategic plan.

III. Minutes of the committee meetings are to be verified by the chairman of the committee.

IV. Minutes and reports of the committee are to be raised periodically (every month) to the supervisor\ head of the department.

Dean of Faculty of Applied Medical Science

Dr. Faisal Abu-Duhier